
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Máslovice dne 28. 3. 2022 
 
Přítomni zastupitelé obce:  
Iva Buková, Petr Herman, Ing. Aleš Illichman, Ing. Vladimíra Sýkorová, Miluše Švarcová 
 
Omluveni: Martina Kovácsová, Mgr. Ludmila Szöllösová 
 
Veřejnost: 3 osoby    Zahájení:  18 hodin 
 
1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu, kontrola zápisu z minulého 
zasedání 
Zasedání zastupitelstva obce zahájila v 18 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále jen 
„předsedající“), která přivítala přítomné. Předsedající určila zapisovatelem pana Aleše 
Illichmana. Jako ověřovatele zápisu navrhla Ivu Bukovou a Miluši Švarcovou. Optala se, 
jestli navržené osoby s tímto souhlasí nebo pokud zastupitelé mají jiný návrh na ověřovatele 
zápisu, aby jej uplatnili. Předsedající přečetla návrh usnesení a dala hlasovat.   
 
Návrh usnesení 1/2/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Ivu Bukovou a Miluši Švarcovou 
a zapisovatele Aleše Illichmana.  
Hlasování: PRO- 5, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0   
Usnesení schváleno.  
 
 
2. Schválení programu, kontrola zápisu z minulé schůze 
Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání tak, jak byl 
zveřejněn na úřední desce.  
Dala možnost, aby se zastupitelé k programu vyjádřili.  
Předsedající přečetla upravený program zasedání:  
 
Navržený program ke schválení:            
 

1. Jmenování zapisovatele/ky, volba ověřovatelů 
2. Schválení programu 
3. Kontrola zápisu z minulé schůze 
4. Rozpočtové opatření č. 1 a 2 
5. Různé 
6. Diskuse 

 
Předsedající vyzvala k diskusi o programu, dala hlasovat o navrženém programu.  
 
Návrh usnesení 2/2/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  
 
Hlasování: PRO - 5, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 
Usnesení schváleno.  
 
 
3. Kontrola zápisu z minulé schůze 
Předsedající se otázala, zda někdo má připomínky k zápisu z minulého zasedání.  



Připomínky nebyly. 
  
 
4. Rozpočtové opatření č. 1 a č. 2 za rok 2022 (dále jen RO1 a RO2) 
Starostka seznámila zastupitele s RO1, které představuje navýšení výdajů u par. 3412 
Sportovní zařízení ve vlastnictví obce (kabiny) o 5000 Kč (vysoký účet za vodu), par. 3631 
veřejné osvětlení o 5000 Kč a par. 5311 Bezpečnost a veřejný pořádek o 12 000 Kč (obecní 
policie). Celkově o 22 tisíc Kč. Navrhla RO2 na straně příjmů u pol 4112 o 9300 Kč 
(Neinvestiční přijaté transfery ze státního rozpočtu) a u výdajů u par. 2232 o 500 tisíc Kč 
(úhrada pozdě dodané faktury od VÚVč za provoz přívozu) a par. 6221 o 5 tisíc Kč 
(humanitární pomoc). 
 
Návrh usnesení 3/2/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice bere na vědomí RO1 a schvaluje RO2 v celkové výši navýšení 
u příjmů o 9300 Kč a u výdajů o 505 tisíc Kč.  
Hlasování: PRO - 5, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 
Usnesení schváleno.  
 
 
5. Různé 
U MAS nad Prahou je možné si požádat o příspěvek na turistické a kulturní akce ve výši 3000 
Kč. Zajistí starostka.  
Starostka zjišťovala ceny radarů měřících rychlost u vodochodského starosty. Jejich radary 
stály cca 75 tisíc jeden, jsou i levnější za cca 50 tisíc, ale také dražší, propojené na policii za 
cca 100 – 130 tisíc Kč/ks.  
Úklid obce a okolí proběhl o víkendu. V sobotu i v neděli uklízelo cca 10 osob. Petr Herman 
svezl pytle a budou vyhozeny při velkoobjemovém odpadu v době od 21. – 24. dubna, 
v sobotu 23. dubna se bude sbírat nebezpečný odpad.  
V sobotu proběhl turnaj v pexesu. Zúčastnilo se 23 osob. 9 dospělých, 9 starších žáků a 5 
nejmladších dětí do 7 let.  
Miluše Švarcová hovořila o zvyšujícím se počtu důchodců, kteří si chodí do školky pro oběd a 
kuchařka má na osobu 5 Kč příspěvek od obce. Starostka to bude řešit s ředitelkou MŠ. Dále 
poukázala na nedostatečné zalévání záhonu na rohu Pražské a U Vodojemu.  
Dále požaduje, aby obecní policie řešila parkování na Pražské, zejména na výjezdu ze 
Spojovací na Pražskou.  
Starostka informovala, že 30. března ve středu nepůjde v celé obci i okolí elektrický proud 
v době od 7.30 do 15.30 hodin.  
 
 
6. Diskuse 
Diskuse proběhla na tato témata: okno v severním štítu budoucího komunitního centra, 
přípojky vody v ulici Na Vartě a stavba nájezdu na zahradě směrem na Choč. 
Jako první vystoupil pan Němeček a opět požadoval, aby bylo okno ve štítu budovy 
budoucího komunitního centra zrušeno nebo alespoň zakryto, protože je z něj vidět na jeho 
zahradu a tím je rušeno jeho soukromí. Dům si kupoval prý proto, že má zeď a není do 
zahrady vidět. V původní budově budoucího komunitního centra byl na místě budoucího okna 
vchod na půdu (dveře), který se dlouho nepoužíval. Okno se nedá zrušit, je součástí schválené 
projektové dokumentace a musí propouštět světlo do místnosti. Starostka může požádat 
architekty o možnosti řešení skel. 



Další v diskusi vystoupil J. Merfait, který poukázal na propadání materiálu na cestě po 
výkopu vodovodního potrubí. Bojí se, že trubky nebo „šoupata“ mohou prasknout. Také se 
podivil, že nepokryli povrch asfaltem. Starostka zjistí bližší informace u „vodařů“.  
Poslední téma byla stavba nájezdu na zahradě směrem na Choč. Starostka potvrdila, že mají 
na stavbu nájezdu povolení ze stavebního úřadu, stavbu monitoruje.  
 
 
Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi v 18.35 hodin.  
 
 
Zapsal:  A. Illichman 
 
 
Ověřily:    
 
 
 
I. Buková 
 
 
 
M. Švarcová 

  


